
P/D:12/6-2024 

Zápis č. 6 

z jednání OV Nevšová dne 4.7 2024. 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:30 – 20:00 

Počet přítomných: 7 

Omluvení členové: 2 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV: Monika Hubíková - místostarostka 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Ing.  Pavel Hrbáček 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Různé 

• Diskuse 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

a) Oprava obecního rozhlasu –  byl odeslán dopis OV na p.Černocha / Empemont / 

následně dopis p.starosty na vedení firmy Empemont,kde důsledně žádá o opravu a 

řešení problému. 

Následně proběhla návštěva manažera fy Empemont,na které přislíbil zapůjčení 

technologie,která by měla celý problém definitivně vyřešit. 

b) Různé ze zápisu OV. č.5 

 

 

 

2. Projekty  

a) Územní studie v lokalitě Půllání: 

- Objednávka na studii je podepsána p.starostou a předána projekční firmě. 

- Nyní musí být zahájena jednání mezí odborem Územního plánování 

v Luhačovicích a projektanty – částečně již proběhlo 

- Dále schůzka s majiteli pozemků 

b) Rekonstrukce cesty v ulici Čtvrtě – proběhlo jednání s fy EGD Otrokovice,kvůli 

položení prostupů k možnosti kabelizace vedení u RD. 

Výhled pokládky mezi r.2025 – 2027,bude ještě probíhat další jednání. 

Dle sdělení ing.Viktorinové,bylo inv.odborem požádáno o zahájení řízení o 

stavebním povolení 

c) Oprava nádrže v lokalitě pod mysliveckou chatou – ve spolupráci s městem 

budeme řešit zadání studie projektu 

d) Oprava zvonice – ve spolupráci s městem budeme řešit v první fázi statickou 

prohlídku zvonu a jeho upevnění 



e) Zahájení prací EGD v části obce Losky – zahájení se zatím posouvá na r.2025 – 

2027,bude probíhat další jednání o vyřešení výměny trafostanice. 

 

 

 

 

 

3. Různé 

 

a) OV se přihlásil další brigádník na prázdninovou brigádu - usnesení 

b) Přeložení výdejního boxu Zásilkovny – přemístění až dle finančních možností 

rozpočtu osadního výboru 

c) Prodej budovy obchodu: 

- 3.6 proběhla schůzka s potencionálním majitelem Řešilo se využití 

prostor,zachování prodejny. 

V průběhu měsíce června se ale situace s prodejem zkomplikovala a čekáme na 

další řešení prodeje budovy. 

g)   Oprava hracích prvků v zahradě MŠ probíhá,p.Struhař zahájil práce na               

rekonstrukci pískoviště,smyslového chodníku a dalších prvků 

h)   Oprava knihovny – cenovou nabídku na malování zajistil p.Husták,dále se řeší 

výměna podlahoviny a finanční podpora města. 

            i))  Parcitipativní rozpočet – p.Struhař zahájil práce na hracím prvku 

k)  Oprava laviček u pískoviště v areálu SDH – provedena 

l)   Seznámení OV s programem na oslavy 70 let svěcení kaple v obci 

 

 

 

 

4. Nové 

 

 

a) Žádost SMS o ořez větví zasahujících do cesty mezi č.p.185 a č.p. 32 – ořez bude 

proveden ve spolupráci s OV 

b) Oslovení  k odvozu skládky – probíhá nové jednání s

c) Žádost o zaslání povodňového plánu pro místní část Nevšová – úkol trvá 

d) Vyřešení nájmu za užívání obecního pozemku – nutno řešit 

smlouvou o nájmu - usnesení 

e) Stavba poldru a cesty na Pasekách : 

- Jednání s fy Firesta se týkalo prasklin v betonové cestě a jejich případné 

opravě po letošní zimě a prodloužení záruky na betonové těleso cesty o dva 

roky 

- Na 9.7 v 11.00 je svolán kontrolní den za účelem zjištění stavu údržby zeleně a 

vysazených stromů a keřů v rámci udržitelnosti projektu. 

Jednání se zúčastní za OV - ing.Hrbáček Pavel st.  



 

f) Požadavky p.ing.B.Remeše –  

- Přemístění pomníku nad kaplí p.č.5132 – jednání OV s p.Remešem nedospělo 

k dohodě. Další jednání mezi p.Remešem a p.starostou. 

g) Doplnění lékárniček v KD a DS –provede  předseda OV 

h) Problém se stavem odpadků u kontejnerů 

i) Řešení stavu tzv. uličky a přítoku vody u domu p.Zahradníka při velkých deštích – 

spolupráce s inv.odd případně majetkovým odborem města 

j) Petice občanů za nový chodník směrem ke hřišti - usnesení 

 

 

 

 

 

 

5. Požadavky na vedení – jednotlivé odbory města: 

 

OV žádá Město Slavičín o vyjádření k: 

a) opravě betonové obruby u MŠ a hracích prvků v její zahradě ; 

b) financování vymalování knihovny v obci; 

 

  

 OV připomíná Městu Slavičín, aby: 

- v rámci plánované rekonstrukce místní komunikace  v lokalitě Čtvrtě jednalo: 

a) s fy EG.D společně s OV o možnostech řešení přípolože el.vedení 

 

 

 

 

6. USNESENÍ : 

 

Usnesení 1/OsVN6/24 

Osadní výbor souhlasí s přijetím brigádníka pro místní část Nevšová -

/ období 8.7 – 31.8/ 

Hlasování:  pro – 7 , proti – 0 , zdržel se – 0 

 

 

Usnesení 2/OsVN6/24 

Osadní výbor žádá o konečné dořešení nájmu obecního pozemku užívaném 

 za obcí směrem na Paseka 

Hlasování : pro – 7 , proti – 0 , zdržel se - 0 

 

 

 



 

 

Usnesení 3/OsVN6/24 

Osadní výbor bere na vědomí petici občanů bydlících v ulici směrem ke hřišti, 

k výstavbě nového chodníku. OV nesouhlasí s realizací v letošním roce. 

- Petice bude předána předsedou OV na město Slavičín. 

- Nejdříve musí být zpracován projekt a následně zajištěno financování. 

- Je třeba zanalyzovat četnost pohybu osob po chodníku v návaznosti na celkové 

řešení prostoru vč. stávajícího živého plotu v návaznosti na komunikaci 

- OV též vyzývá občany podepsané na petici,aby ořezem větví ovocných stromů 

ze svých zahrad,které zasahují do chodníku a omezují pohyb,zajistili bezpečný 

průchod osob.  

Hlasování : pro – 7,proti – 0 , zdržel se – 0 

 

 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem. 

 

        Bronislav Münster 

                                                                                           předseda OV 

                                

                       

Zapsal: Ing. Pavel Hrbáček 

 


